



عَطُونَا حَقَّ اللَّيْلَةِ

GIVE US HAG AL LAILA

Date: 28th January 2026.



Subject: Celebration of Hag Al Laila.

Day: Tuesday, 03 February 2026.

Assembly Time: from 07:30 - 08:00 am.

Venue: Assembly Area.

Exchanging Sweets Time: from 09:25 - 09:55 am.

Venue: Classroom.

Objectives:

- To educate students about the arrival of the holy month of Ramadan.
- To remind modern generations of the traditions of their ancestors.
- To apply the values of giving and sharing in a practical way within the school.

On Tuesday, 03rd February 2026 Crown private School will hold a special celebration of the Hag AL Laila (half of Sha'ban) for students from Pre-KG to Grade 12.

The students will be allowed to wear the traditional dress for this day, and they can exchange Hag AL Laila sweets among themselves according to the timing mentioned above.

Note:

1. In accordance with the instructions of the Ministry of Health, it is not allowed to bring nuts. And sweets should be in sealed boxes and students can open them at home only.
2. This will be a normal school day, and lessons will continue so the students need to bring their books as usual.

We asked Allah to Keep us in full health and wellness for Ramadan.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

K Pillai

Director/Principal

الموضوع: الاحتفاء بحق الليلة (ليلة النصف من شعبان) .

استبدال حلويات حق الليلة: من الساعة 09:25 - 09:55 صباحًا.
المكان: الغرف الصفية.

اليوم: الثلاثاء الموافق 03 فبراير 2026.
الإذاعة الصباحية: من الساعة 07:30 - 08:00 صباحًا.
المكان: ساحة المدرسة.



الأهداف:

- تهيئة الطلبة بمناسبة اقتراب شهر رمضان المبارك.
- المشاركة في المناسبات الشعبية وتذكير الأجيال الحديثة بتقاليد الأجداد.
- تطبيق قيم العطاء والمشاركة بشكل عملي داخل المدرسة.

تقيم مدرسة كراون الخاصة يوم الثلاثاء الموافق 03 فبراير 2026 احتفالاً خاصاً بيوم حق الليلة (ليلة النصف من شعبان) لجميع طلبة المدرسة من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الثاني عشر، حيث سيُسمح للطلبة بارتداء الملابس التقليدية الخاصة بيوم حق الليلة واستبدال الحلويات فيما بينهم حسب التوقيت الموضح أعلاه.

ملاحظة:

1. تطبيقاً لتعليمات وزارة الصحة يُمنع إحضار المكسرات ويجب أن تكون الحلويات بصناديق مغلقة حيث يستطيع الطلبة فتحها في البيت فقط.
2. إحضار الحقائق المدرسية حيث لن يؤثر الاحتفال على سير اليوم الدراسي.

اللهم بلغنا رمضان ونحن في أتم الصحة والعافية وكل عام وأنتم بألف خير.